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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 7 maart 2016 
 
 
onderwerp Snelheidsaanduiding A28 

portefeuillehouder Filip van As 

informant Vries, E de (Ellen) 2113 

eenheid/afdeling Expertisecentrum ECP 

  

Voorgesteld besluit raad 

Wij stellen u voor kennis te nemen van de uitkomst van de gesprekken met 

Rijkswaterstaat over de mogelijkheid om de geldende maximum snelheid op de 
matrixborden aan te geven. 
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Informatienota voor de raad 

 

Datum 9 februari 2016 

 

 

 

Onderwerp Snelheidsaanduiding boven A28 

Versienummer V3.0 

  

Portefeuillehouder Filip van As 

  

Informant E de Vries 

Eenheid/Afdeling Expertisecentrum/EC 

Telefoon 038 498 2113 

Email E.de.Vries@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

De uitkomst van de gesprekken met Rijkswaterstaat over de mogelijkheid om de geldende maximum 

snelheid op de matrixborden aan te geven.  
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Toelichting op het voorstel 

 

Inleiding 

In September 2015 heeft GroenLinks vragen gesteld over de snelheidsaanduiding op matrixborden 

boven de A28.  

Bij de beantwoording van deze vragen is toegezegd om hierover contact op te nemen met 

Rijkswaterstaat om te kijken of het mogelijk is om de geldende maximum snelheid op de matrixborden 

aan te geven.  

Kernboodschap 

Dit jaar zal groot onderhoud gaat plaatsvinden aan de A28. De eerste (voorbereidende) 

werkzaamheden zullen in maart van start gaant. Bij de werkzaamheden worden de huidige 

kantelwalsborden (lamelborden) vervangen. Bij de vervanging komt ook op deze borden de geldende 

maximum snelheid te staan. Bij open spitsstrook 80 km/u en bij gesloten spitsstrook 100 km/u.  

Daarnaast zal aan het eind van alle opritten een 100 km/u-bord worden geplaatst met als onderschrift 

'bij gesloten spitsstrook'.  Dit zou de duidelijkheid over de toegestande snelheid moeten verbeteren.  

 

Op de matrixborden wordt de snelheid niet aangegeven, omdat daar de pijlen op worden aangegeven 

van de stroken die open zijn. Daarnaast is het nu technisch  niet mogelijk om de maximum snelheid 

erop te zetten en om dit technisch mogelijk te maken kost veel geld. Daarnaast is het landelijk beleid 

om op de kantelwalsborden de maximum snelheid aan te geven.  De matrixborden worden bij 

filevorming ingezet als signaleringsborden met de daarop 50, 70 of 90km/u om aan te geven dat er 

verderop iets aan de hand is.  

 

Consequenties 

nvt 

Communicatie 

nvt 

Vervolg 

nvt 

Openbaarheid 

openbaar 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

file://///test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/informatienota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
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mevrouw mr. I. Geveke, secretaris a.i. 
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Besluit 

 

besluit 

Jaargang  

Onderwerp Snelheidsaanduiding A28  

 

 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

 

gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders, d.d. 23-02-2016  

 

besluit: 

 

 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 7 maart 2016, 

 

 

de voorzitter,  

 

 

de griffier, 

 


